
اکبرپور: 

این استقلال با 
فصل پیش قابل 

قیاس نیست
بق  کبرپور بازیکن سا  علیرضا ا
استقلال در مورد رقابت فشرده 
این تیم، سپاهان و پرسپولیس 
برای کسب عنوان قهرمانی در لیگ 
برتر گفت: »هر سه تیم امسال 
فوتبال خوبی را انجام می دهند 
مخصوصاً استقلال که بازی های 
تماشاگرپسندی را انجام می دهد 
و امیدوارم قهرمان شود. استقلال 
قهرمان شدن همه  ی  برا ید  با
بازی هایش را ببرد و پیش بینی 
من این است که سپاهان امتیاز از 
دست خواهد داد. رقابت هر سه 
تیم شانه به شانه بوده است و واقعاً 
نمی توان پیش بینی کرد که چه تیمی 
قهرمان خواهد شد، ولی به نظر من 
استقلال شایسته قهرمانی در لیگ 
است. استقلال فصل گذشته هم 
قهرمان لیگ شد، ولی زیبا فوتبال 
بازی نمی کرد و فقط با اختلاف یک 
گل برنده می شد. این استقلال با 
استقلال فصل گذشته اصلاً قابل 
قیاس نیست و هوادارانش را از 
انجام بازی زیبا سیراب کرده است.« 

 

محسن گروسی: 

اولین بار است مسائل 
حاشیه ای روی تیم اثر 

نداشته است
 محسن گروسی بازیکن سابق 
استقلال با اشاره به پیروزی ۱-۶ 
این تیم برابر هوادار گفت: »نتایج 
به دست آمده از نظر روانی شرایط 
خوبی را برای بازیکنان استقلال 
رقم زد تا در آرامش خود را برای 
بازی دربی آماده کنند. در مجموع 
استقلال هر روز بهتر از هفته های 
قبل شده و نتایج به دست آمده 
این موضوع را ثابت می کند. البته 
نتایج این بازی هیچ کمکی به 
بازیکنان استقلال برای بازی دربی 
نمی کند چون دربی شرایط خاص 
خود را دارد و هر چقدر بازیکنان 
از نظر روانی آماده باشند، نتایج 
کارشان بهتر خواهد بود.« گروسی 
در ادامه به نکته مهمی اشاره 
کرد: »برای اولین بار است که 
ئل حاشیه ای و مشکلات  مسا
باشگاه هیچ تأثیری روی بازیکنان 
و کادر فنی نداشته که البته این 
به خاطر عملکرد خوب ساپینتو 
زه  رانش است که اجا و همکا
نداده اند مشکلات بیرونی باشگاه 
روی عملکرد بازیکنان تأثیر منفی 
بگذارد، امیدوارم این روند تا پایان 

فصل ادامه داشته باشد.«
 

صادق ورمزیار: 

حذف از آسیا انگیزه 
بازیکنان را برای 

قهرمانی بیشتر کرد
بق  زیکن سا ر با صادق ورمزیا
استقلال درباره پیروزی پرگل این 
تیم برابر هوادار در هفته بیست و 
ششم لیگ برتر گفت: »استقلال 
نه تنها در این بازی بلکه در ۵ بازی 
اخیر خود عملکرد موفقی داشته 
و خط جلوی آن فوق العاده عمل 
کرده است. در بازی برابر هوادار 
نیز ۴۰ دقیقه اول بازی با تحت 
فشار گذاشتن تیم مقابل شروع 
خوبی داشت و منجر به گل شد. 
البته خط حمله استقلال تنها به 
یک گل بسنده نکرد و با تداوم 
این فشارها توانست به گل های 
بیشتری دست پیدا کند.« این 
پیشکسوت استقلال با اشاره به 
این که پیروزی پرگل استقلال 
برابر هوادار از نظر روحی شرایط 
خوبی را برای بازیکنان رقم خواهد 
زد، گفت: »تیم استقلال از نظر 
روحی شرایط بهتری نسبت به 
بازی های قبلی دربی دارد. هر چند 
پرسپولیس قابل احترام است اما 
حذف ناباورانه استقلال از آسیا 
باعث شده تا بازیکنان با انگیزه 
بیشتری برای قهرمانی در لیگ 

تلاش کنند.«

آرش برهانی در نخســتین ســال مدیریت خود با قهرمانی که به دســت آورد 
نشــان داد مدیری قوی اســت. برهانی برای دومین ســال هم توســط حجت 

کریمــی ابقــا شــد تــا همچنان مدیر آکادمی اســتقلال بماند. 
برهانــی طــی ایــن مــدت بــا ســاپینتو هماهنــگ بــوده اســت و بارها به ســاپینتو 
وعــده داده در صــورت نیــاز بازیکنــان تیــم امیــد اســتقلال را در اختیــار ایــن 

مربــی می گــذارد.

 مســئولان باشــگاه اســتقلال بــار دیگــر تأکیــد کرده انــد کــه کمــپ ناصــر 
ــراً  ــن باشــگاه محســوب می شــود. اخی حجــازی جــزو دارایی هــای قطعــی ای
صحبت هایــی هــم دربــاره فــروش کمپ برای پرداخت بدهی اســتراماچونی 
مطــرح شــده بــود کــه ایــن موضــوع بــه لحاظ قانونــی امکان پذیر نبــود. حالا با 
تأکیــد براینکــه کمــپ جــزو دارایی هــای اســتقلال محســوب می شــود، خیــال 

هــواداران ایــن باشــگاه بابــت مجموعــه راحت تــر شــده اســت.

استقلالآرش برهانی

تأکید مالکیت کمپمدیر موفق

روحیــه ســاپینتو ســتودنی است.ســرمربی اســتقلال عــلاوه بــر مســائل 
فنــی تیــم آن قــدر خــوب مســائل حاشــیه ای را جمــع و جــور کــرده کــه تمــام 
پیشکســوتان اســتقلال او را تحســین می کننــد. ســاپینتو روز گذشــته بــه 
بازیکنــان اســتقلال اســتراحت داد و خــودش در کنــار مجتبــی جبــاری پــدل 
بــازی کــرد تــا نشــان دهــد از نظــر روحــی و بدنــی در اوج اســت. ســرمربی 
اســتقلال ســعی می کنــد در شــرایط ایــده آل تیمــش را راهــی دربــی کنــد.

ساپینتو

بازی پدل به جای فوتبال

از کمپ آبی
5استقلال

مسعود اقبالی: برای استقلالی ها مهم نبود به آسیا بروند

مافیای داوری و بازیکن، لیگ را اذیت می کنند

استقلال با نتیجه پرگل توانست 
هوادار را شکست دهد، نظرتان 

در خصوص این بازی چیست؟
بــه نظــرم ســاختار دفاعــی تیــم هــوادار 
بســیار بــه هــم ریختــه بــود و از جایــی 
کــه ســه گل دریافــت کردنــد شــیرازه 
تیم شــان از هــم پاشــید و گل هــای 
دیگــر را نیــز دریافــت کردنــد. مــن فکــر 

می کنــم ایــن تیــم هــوادار بــود کــه بــا 
ــرای تیــم  ــازی کــردن ایــن فضــا را ب ــد ب ب
اســتقلال مهیــا کــرد تــا بــا نتیجــه پــرگل 
ــن را هــم  ــده ایــن مســابقه شــود. ای برن
بگویــم تیم هایــی کــه مقابــل اســتقلال 
بــازی می کننــد بــه نوعــی خــود را از 
پیــش باختــه می داننــد و ایــن ذهنیــت 
باعــث می شــود کــه حتــی اگــر مســتحق 
باخــت نباشــند، ببازنــد. شــما در نظــر 
بگیریــد بازیکنــی مثــل قایــدی بازیکنــی 
در حــد اســتاندارد بین المللــی نیســت. 
نمی تــوان قایــدی را بــا یکــی مثــل مســی 
قیــاس کــرد. امــا مدافعــان جلــوی او هل 
ــد  ــه راحتــی اجــازه می دهن ــد و ب می کنن
قایــدی از آنهــا رد شــود. ایــن در حالــی 

اســت کــه اگــر تیم هــا برنامــه داشــته 
باشــند دو بازیکــن را مأمــور مهــار ایــن 
ــا نفــر دوم بتوانــد  ــد ت بازیکــن می گذارن
بــه خوبــی ســد ایــن بازیکــن شــود. امــا 
بــا همــه ایــن تفاســیر اســتقلال بــا وجــود 
تمــام مشــکلاتی کــه داشــته بــه خوبــی 
توانســته آنهــا را مهــار کنــد و حــالا در 

صــدر جــدول اســت.
یکی از مهم ترین مسائلی که 

این روزها علی رغم حذف از آسیا 
باعث موفقیت این تیم شده، این 
است که خیلی خوب توانسته اند 

خودشان را جمع و جور کرده و 
تاکنون صدر جدول هستند، 
به نظر شما علت این مسأله 

چیست؟
چــون آســیا بــرای اســتقلال مهم نیســت 
نــی ای  و ســاپینتو هــم مربــی هیجا
اســت بــه بازیکنــان انگیــزه داده اســت. 
بازیکنــان اســتقلال و پرســپولیس 
فقــط دوســت دارنــد قهرمــان شــوند 
تــا تیــم حریف شــان قهرمــان نشــود و 
خیلــی هــم برای شــان رفتــن بــه آســیا 

مهــم نیســت.
چرا؟

نگیــن ســنی  میا کنیــد  ه  نــگا شــما 
بازیکنــان اســتقلال چقــدر اســت. 
بعضــی از بازیکنــان دو بــار بــه جــام 
جهانــی رفته انــد یعنــی تورنمنــت بزرگتــر 
از آســیا را دیده انــد، بــه همیــن دلیــل 

آســیا برای شــان مهــم نیســت. بــرای 
همیــن اســت کــه مــن دوســت دارم 
قــرارداد قلعه نویــی چهــار ســاله شــود و 
بازیکنــان جــوان را بــه تیــم ملــی دعــوت 
کنــد تــا آنهــا سرشــار از انگیــزه باشــند اما 
الان میانگیــن ســنی تیــم ملــی هــم زیــاد 
اســت! همیــن انگیــزه را از بازیکنــان 
می گیــرد و موفقیــت را کــم می کنــد.

دربی در پیش است. شما این 
بازی را چطور پیش بینی می کنید؟

ــر از  ــم اســتقلال بهت در حــال حاضــر تی
پرســپولیس اســت. امــا ایــن مســائل 
در دربــی مطــرح نیســت و ایــن بــازی 
کامــلاً احساســی اســت و نمی تــوان 
پیش بینــی کــرد نتیجــه چــه می شــود.

zzمصاحبه

zzسوژه ها

 بعـد از برکنـاری علـی فتح اللـه زاده از 
مدیرعاملی باشـگاه اسـتقلال مسئولان 
جدیـد باشـگاه اسـتقلال در اقدامـی 
ضرب الاجلـی اعـلام کردنـد حکـم تمـام 
مشـاوران او لغـو شـده و ایـن افـراد دیگـر 

در باشـگاه اسـتقلال سـمتی ندارنـد.
ایـن خبـر نشـان مـی داد کـه مشـاوران 
فتح الله زاده در داخل باشـگاه اسـتقلال 
نـی داشـتند و بـا وجـود  لفا نیـز مخا
مخالفت هـای برخـی اعضـای هیـأت 
مدیـره ایـن افـراد در باشـگاه فعالیـت 

نـد. می کرد
یـن  اظهـارات اخیـر حجـت کریمـی ا

موضـوع را تأییـد می کنـد. کریمـی درباره 
تعدد مشـاوران فتح الله زاده در ماه های 
حضـورش در باشـگاه اسـتقلال ایـن 
جمله را به زبان آورده است: »مشاوران 
باشـگاه در اصـل بـرای باشـگاه مشـکل 
ایجـاد کردنـد؛ اگـر همـان موقـع پـول 
اسـتراماچونی پرداخت می شد الان این 

مشـکلات را نداشـتیم.«
ظاهـراً برخـی مشـاوران فتح اللـه زاده 
در پرداخـت نشـدن پـول اسـتراماچونی 
نقـش داشـته اند و این طـور کـه کریمـی 
مدعـی شـده مشـاوران فتح اللـه زاده 
مشکل سـاز بوده انـد و احتمـالاً بـا انتقال 

مشـاوره های غلـط سـبب شـدند پـول 
پرداخـت نشـود و اسـتقلال حـذف 

شـود.
لازم بـه ذکـر اسـت که افرادی 

همچـون نظـری جویبـاری، 
بهرام امیری، علی امیری، 
 ، ی علـو ی  مهد سـید
محمـد سررشـته داری، 

مرتضـی موسـوی زنـوزی 
و شـخصی به نـام امیرحسـین 
قاضی پـور به عنـوان مشـاور در 
زمـان مدیریـت فتح اللـه زاده 

مشـغول بـه کار بودنـد.

انتقادهایی که بعد از بازی با 
هوادار علیه سیدحسین حسینی 
می شود طبیعی نیست و حتی 
برخی جریان ها به دنبال این بودند 
که دروازه بان استقلال از 
زیکنان حریف بابت  با
زدن گل از روی نقطه 
پنالتی عذرخواهی کند! 
این رفتارها در آستانه 
دربی قدری بودار 
اســـــــــــت و به نظر 
می رسد جریانی 
تلاش می کند 
مهـــــــــــم ترین 
پســــــــــــــــــــــت 

استقلال را پیش از بازی بزرگ 
یکشنبه هفته آینده وارد حاشیه 
کند. اینکه سیدحسین حسینی 
اقدام به زدن ضربه پنالتی کرده 
نه تنها نیاز به عذرخواهی ندارد 
بلکه باید از سوی باشگاه استقلال 
بخصوص مربیان مورد تشویق 
هم قرار بگیرد که شماره یک این 
تیم با آن آمادگی ذهنی موفق شد 
از روی نقطه پنالتی ضربه جالبی 

به توپ بزند. 
اما ظاهراً برخی به دنبال تخریب 
حسینی و درنهایت تیم استقلال 
دربی  به  منتهی  روزهای  در 

هستند. 

این رفتارهای جهت دار درحالی 
نگاه ها را به سمت و سوی خود 
جلب کرده که همین جریان 
مخالف پنالتی زدن سیدحسین 
یبل  ر د بت  با رها  با  ، حسینی
بازیکنان حریف توسط بیرانوند 
از دروازه بان پرسپولیس تعریف 
و تمجید کرده اند؛ جریانی که 
تردیدی نیست اگر همان کاری 
که حسینی در جریان بازی با 
هوادار کرد را بیرانوند می کرد 
زه بان پرسپولیس  پشت دروا
درمی آمدند و او را بابت به ثمر 
رساندن گل برای تیمش مورد 

تشویق قرار می دادند.

در ماجرای استراماچونی مشکل ایجاد کردند!

 افشاگری حجت کریمی علیه 
مشاوران فتح الله زاده

اگر بیرانوند پنالتی می زد بازهم انتقاد می شد؟

انتقادها از حسینی هدفدار است

بعد از بازی استقلال 
و هوادار خیلی ها 

بحث تبانی را پیش 
کشیده اند. چقدر 
موافق این بحث 

هستید و آن را قبول 
دارید؟

من اعتقاد دارم در لیگ 
ما تبانی وجود دارد اما 

کسی تاکنون نتوانسته 
آن را اثبات کند! مافیای 
داوری و بازیکن و حتی 
شرط بندی هم هست. 

ای کاش مسئولان 
به این مسائل ورود 

می کردند. اما آنهایی 
که متوجه تبانی 

و مافیا در فوتبال 
می شوند چون شرایط 
اثبات ندارند محکوم 

می شوند.
خیلی ها حتی 

مسأله شرط بندی 
در خصوص پنالتی 

استقلال را پیش 
کشیده اند، نظرتان 

چیست؟
بله این مسائل بعد 

از بازی مطرح شد. اما 
به نظرم پنالتی زدن 

حسینی به هوادار 
نوعی توهین به تیم 

حریف بود.

ZOOM

zzسؤال و جواب

مهدیه دریابیگی
روزنامه نگار

همه جنجال ها از نتیجه پرگل بازی استقلال و هوادار شروع شد. جایی که هوادار شش گل از استقلال دریافت کرد و توان مقابله با آن را نداشت. اینکه بگوییم از فردای بازی، اشتباه گفته ایم، از همان ثانیه های بعد از بازی 
فضای مجازی پر شد از حرف و حدیث و درست شدن شایعات. در این میان هم حرف های یکسری از پیشکسوتان پرسپولیس این فضا را ملتهب تر کرد و نتیجه بازی را به نوعی تبانی جلوه داد. اما ساپینتو این روزها به جای 
پرداختن به آنچه در فضای مجازی و حقیقی گفته می شود مثل همیشه پر نشاط نشان داده و طوری رفتار می کند که انگار هیچ اتفاق حاشیه ای نیفتاده است. همین روحیه او نیز باعث شده تا استقلال بعد از حذف شدن از آسیا 
وارد فضای حاشیه ای نشده و به کار خود بپردازد. این اتفاق می تواند برای استقلال که در آستانه بازی دربی قرار دارد بهترین اتفاق باشد. با مسعود اقبالی کارشناس فوتبال در خصوص مسائل پیش آمده هم صحبت شدیم.

سه شنبه  29 فروردین  1402  سال بیست و ششم  شماره 7283  


